

Referat kollegierådsmøde

Den 12-09-2019 kl 20:00

1. Fremmødte

- Sebastian 3230
- Amanda 2011
- Martin 2011
- David 1033
- Joachim 1036
- Anders 3226

2. Gæster

- Ingen

3. Afstemning om lukkede punkter

LUKKET

4. Godkendelse af referat

- Referatet er godkendt.

5. Post

- Kat Holmberg efterspørger Mulighed for at holde terrarie dyr. Dette udelukkes ved husdyr ordenen og der kan ikke gives dispensation derfor. Martin Svarer på henvendelsen.
- Marin 2011, Simon Pontoppidan, Abdullah Ahmad, Mads Lorentzen har meldt sig til at stå for pamperen.
- Huset har fået midlertidig alkoholbevilling, nævnet holder møde 30/9 og der kommer svar herefter.

- FU ønsker at bruge deres ubenyttede budget til de resterende fester i år. Det godkender vi så længe de holder sig inden for planlagte årsbudget.
- FU anmoder om midler til ryste-sammen-tur, vi giver dem som udgangspunkt 100/mand – hvis det kommer tæt på, dækker vi hele udgiften.

6. Nyt siden sidst

- Thomas Godtfredsen ønsker ændring af HUSET så der er bedre plads til sprutbaren, vi afventer tilbud.
- Cykler må IKKE stå mellem lejlighederne da det er en flugtvej. Der må INTET, stå mellem blokkene. Lægges i husordenen.
- Der må IKKE være noget køkken udstyr på værelserne, heller ikke Toastere, elKedler, Kaffemaskiner, Elnettet kan ikke klare det, Hjemmesiden skal opdateres fra Portnerne.
- Claus Ringer til Politiet på Mandag, så inden for 14 dage ca. fjernes de sidste cykler. Kollegiet skal informeres på alle mulige kanaler.
- Der var lidt knas med banken ift. Kontanter, til køkkenkasserne fra kasseren der er styr på det fremover.
- TV2 har haft lagt et opslag op på vores Facebook gruppe angående noget plastik.

7. Konto Update

- 213.000 på kontoen.

8. Google kalender kontrol

- Studiekontrol fra lukket punkt, senest 1. maj. 2020

9. Musik til fødselsdagen.

- Rockbandet og Kopi bandet vil gerne spille på fødselsdagen. Besparelse i forhold til lyd og lys; Både fredag og lørdag.
- Vi vedtager at vi booker begge bands på vegne af kommende fødselsdags udvalg: Martin skriver til bandet. Giver bedre økonomi og de skulle begge være rigtigt gode. De medbringer selv lyd og lys udstyr og det vil spare kommende arrangør for en del arbejde og omkostninger.

10. Brygudvalget:

-Lever det? Måske, vi har sat Rasmus Leth til at finde ud af det, se lukket punkt. Nedlægges hvis det ikke er aktivt.

11. Beboermøde

-Joachim skriver til Q-park om yderligere information. Portnerne er ikke store fans af det, mener at det kun går ud over folk med legitime ærinder, og UCL alligevel bruger pladserne og stiller P-skive.

- vi mangler en repræsentant fra motionsudvalget. De svarer p.t. ikke på deres mail, vi har brug for en til at komme ned og melde det ud.

12. Planlægning af næste møde

- vi mødes 18:30 senest før beboermødet d. 19/9.

- næste møde: 25. september klokken 20:00

- Martin Booker lokaler.

13. Punkter til næste gang

- evaluering fra beboermødet.

- generalforsamling

14. Evt.

-